
Mijn fractie wil morgen onderstaande mondelinge vragen stellen nav de plofkraak:

Op 11 oktober jl. hebben criminelen een plofkraak uitgevoerd op de geldautomaat van ABN AMRO in 
de Dorpsstraat. Het aantal plofkraken is dit jaar aanzienlijk gestegen en volgens onderzoekers gaan 
de daders professioneel en goed georganiseerd aan het werk.
Naar aanleiding hiervan heeft de VVD de volgende vragen:

1. Zijn er in de periode voorafgaand, tijdens en direct na de plofkraak camerabeelden gemaakt 
waarop de mogelijke daders of verdachte personen duidelijk zichtbaar zijn? Zo nee, hoe kan 
dat gegeven dit risico-object? Gaat de portefeuillehouder alsnog maatregelen treffen om de 
controle bij de in- en uitgangen van onze gemeente beter te beveiligen, bijv. door 
cameratoezicht?

2. Wat zijn nu de gevolgen van deze plofkraak? Gaat ABN AMRO een nieuwe, beter beveiligde 
geldautomaat terugplaatsen? Zo niet, dan is contant geld pinnen in het dorp buiten de 
winkeltijden niet meer mogelijk. Op feestdagen of bij evenementen maar ook voor ouderen 
zal dit tot groot ongemak leiden. Gaat de portefeuillehouder met de banken in overleg om 
de 24/7 geld-service alsnog te herstellen?
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